
Schriftelijke vragen aan het college 
ex. artikel 47 Reglement van orde van de raad 

 

 
 
Nummer: 2023-028 
 
Datum: 28 maart 2023 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
Steller: Jan-Herman Koller (PvdA Amersfoort) 
 
Onderwerp: Financiering kinderwijkraden en begeleiding kinderburgemeester 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

De gemeente heeft participatie hoog in het vaandel staan. Daarvoor zijn zelfs verschillende passages 
opgenomen in het coalitieakkoord. Echter lijken deze plannen deels te worden doorkruist. Naar 
aanleiding van gesprekken die we gehad hebben met medewerkers van InDeBuurt033, ABC en 
begeleiders van de kinderwijkraden is er bij ons een zorgelijk beeld ontstaat. Duidelijk is geworden 
waardoor de financiering van de bestaande kinderwijkraden en de begeleiding van de 
kinderburgemeester onder druk is komen te staan. Onze zorgen lijden de volgende vragen op: 
 
1. Is het college ermee bekend met een deal tussen InDeBuurt033 en ABC, waardoor financiering 

van de bestaande kinderwijkraad is verschoven van de wijkbewoners naar ABC? 
2. Is het college ermee bekend dat de uitwerking van deze deal het neven effect heeft dat 

bestaande kinderwijkraden niet meer op ze zelfde voet (kwaliteit) door kunnen gaan.  
3. Is het college ermee bekend dat de uitwerking van deze deal het neven effect heeft dat 

bewoners geen aanvullende of nieuwe activiteiten mogen aanvragen via de InDeBuurt033 
subsidieregeling voor activiteiten die in de leeftijdscategorie van de ABC doelgroep ligt. 

4. Is het college ermee bekend dat enkele coördinatoren van de kinderwijkraden overwegen om 
vanwege de substantiële (tot 70% minder) budgetverlaging, te stoppen met de kinderwijkraad in 
hun gebied. 

5. Kan het college de vragen naast de gesloten ja of nee antwoord ook aangeven welke acties zij 
gaat ondernemen om het verlies van kwaliteit te voorkomen en hoe het college wel de 
kinderwijkraden wil uitbreiden naar alle wijken in Amersfoort.   
 

 
Toelichting 
 
Uit de gesprekken die gevoerd zijn blijkt dat alle eerder aangevraagde Kinderwijkraad budgetten als 
een subsidie zijn overgedragen aan ABC, met als doel de administratieve last te verminderen. 

 


